
Tělovýchovná jednota Sokol Horní Počernice, spolek                                                   16. 1. 2023  

             Z   Á   P   I   S 

ze schůze výboru TJ Sokol Horní Počernice, spolek, konané dne 10. ledna 2023 od 18 hod. 

Přítomni: Jukl, Liška, Beran, Bareš, Burda, Novotná 

Omluveni: Brenkusová, Korbelová, Podroužek, Švancara, Trávníček  

Z programu jednání: 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze: - akce v závěru roku – Vánoční tenisový turnaj superveteránů 19. 

12., volejbalový Vánoční turnaj smíšených družstev 17. 12., Basketbalový turnaj nejmladších – 18. 

12., Novoroční běh 41. ročník na Nový rok – vesměs úspěšné akce, Novoroční běh – zvláštní 

hodnocení. Ocenění práce zam. TJ za rok provedeno. 

 2. 41. ročník Novoročního běhu – 1. 1. 2023 – velmi úspěšný závod , technicky zdařilé, výborná 

spolupráce s firmou CSP, rychle vyhotovené výsledky, rychlé vyhlášení vítězů, bez úrazu, bez konfliktu 

na trati,  celkem 106 startujících, asistence Městské policie, pomoc Martina Březiny, aktivní účast 

atletických trenérek, mimořádné teplo – skoro 16 stupňů v závěru závodu, závodili i nejmenší děti, 

nejstarší účastník Fr. Černý 81 let. Hojná účast diváků na trati i v cíli.   

3. Probíhá rekonstrukce šatny č. 1 a sociálního zařízení a sprch – provádí firma Rybář, omezen provoz, 

přítomní členové výboru navštívili pracoviště – bez připomínek, výklad řešení J. Jukl, stavba po sobě 

uklízí, 1. záloha zaplacena již v prosinci 

4. Finanční situace  - zůstatky na účtech ke konci roku uspokojivé, jak za celou TJ. tak na podúčtech 

oddílů- TJ nemá k 31. 12. 2022 žádné neuhrazené závazky ani jiné dluhy. Hospodaření s energiemi 

nás nezaskočilo, plyn je fixován, nové návrhy na zdražení nepřišlo, el. energie zvýšení cen i záloh cca o 

17% - zvládneme. V lednu začíná etapa vyúčtování grantů a dotací – 1. práce na ID od MČ Praha 20, je 

téměř připraveno, vyúčtovány jsou výdaje TJ na sport, provoz a údržbu za celkem 4,1 mil. Kč. Do 

konce měsíce granty HMP a do 15. 2. Můj klub a Provoz – údržba NSA 2022. Bez připomínek. 

5. Ples TJ Sokol – ples sportovců – zájem projevil Klub podnikatelů – Výbor nemá námitek, část 

vstupenek lze rezervovat, KP se bude podílet na nákladech akce (Tombola, Občerstvení). Poděkování 

plesovému výboru v čele s Vl. Škopkovou. Výzva všem oddílům i členům výboru k účasti. Ples se koná 

ve Stodole na Chvalech v sobotu dne 21. 1. 2023. 

6. Sportovní alce v lednu – rezervované termíny 14., 15. 1. školení PFS, 21. 1. akce Kosagym – P. 

Kotík, 22. 1. tělocvična ZŠ Ratibořická – Memoriály SG, 28. – 29. kolize – školení PFS, volejbal děvčata, 

příp. i basketbal – mistráky – nutno řešit ! Volejbal děvčata chtějí ještě 18. 2. a 1. – 2. 4. 2023.  

7. Adresář TJ – v listopadu 2022 pořídila V. Korbelová, doplnil dnes I. Liška, je třeba rozeslat všem ke 

kontrole a doplnění – bude přílohou zápisu. 

8. Plán schůzí na 1. pololetí – 14. 2., s oddíly, 14. 3. , 4. 4. – s oddíly, 20. 4. Valná hromada, 9.5., 20. 6. 

s oddíly. 

9. Různé: J. Jukl, poptávka po hřišti na Hanspaulskou ligu – lze vyhovět, včetně osvětlení, dále jednat, 

P. Burda – FZŠ Chodovická zvýšila nájemné tělocvičny. Naopak reciproční vztah oddíl SG (TJ) vers. ZŠ 

Ratibořická – prakticky bez většího doplatku za TJ. I. Liška – v pátek nastal problém s jednou fází, 

v pondělí odstraněno (p. Jirout za asistence PRE). 

Zapsal: I. Liška                                                                                         Ing Jindřich Jukl, předseda 

 


